
Betreft: Belang van inclusieve maatregelen in de visie voor De Wassenaarse Slag. 

 

Wassenaar; 11 februari 2025 

Geachte leden van de commissie Bestuur en Middelen,  

Met deze brief wil ik uw aandacht vestigen op het belang van inclusieve maatregelen binnen de visie 
voor De Wassenaarse Slag en in het bijzonder op de positie van ouderen. Na de beraadslagingen in 
de commissie Bestuur en Middelen op 14 januari jl. is er mogelijk geen meerderheid binnen de raad 
voor het gehele, door het college gepresenteerde, plan voor de Wassenaarse Slag. Toch blijft de 
noodzaak bestaan om het strand beter toegankelijk te maken voor alle inwoners van Wassenaar, 
ongeacht leeftijd of mobiliteit. 

Voor veel ouderen is De Wassenaarse Slag niet alleen een plek voor ontspanning, maar ook een 
belangrijke locatie voor sociale contacten, beweging en natuurbeleving. Helaas ondervinden senioren 
obstakels bij een bezoek aan het strand. Toegankelijkheid is nog altijd een uitdaging: de paden zijn 
niet altijd goed begaanbaar( te steile strandopgang), er zijn onvoldoende rustpunten en de 
parkeersituatie is niet optimaal voor mensen die minder goed ter been zijn. 

De visie voor het Wassenaarse strand  biedt een uitgelezen kans om een inclusieve samenleving 
serieus te nemen en maatregelen te treffen die ouderen, maar ook mensen met een beperking, beter 
in staat stellen om van deze prachtige plek te genieten. 

 Denk hierbij aan: 

• Verharde en goed aangegeven wandelpaden vanaf hotel Duinoord, zodat mensen met een rollator of 
rolstoel gemakkelijker het strand kunnen bereiken. 

• Voldoende zitgelegenheden en schaduwplekken, zodat ouderen veilig en comfortabel kunnen 
uitrusten. 

• Betere parkeervoorzieningen voor minder mobiele bezoekers, met voorrang voor Wassenaarders. 

• Een beter mobiliteitsplan, bijvoorbeeld toegankelijk OV (in de zomer verlengde route bus 44 of 46)en 
aanzienlijke verbetering fietsparkeren ( ook voor duofietsen), zodat het strand anders dan per auto 
goed bereikbaar is. 

Deze aanpassingen zijn geen overbodige luxe, maar een noodzakelijke stap om Wassenaar écht 
inclusief te maken. Ouderen hebben net zo goed recht op een ontspannen dag aan zee als iedere 
andere inwoner. 

Wij doen daarom een dringend beroep op de raad om, ongeacht de uiteindelijke besluitvorming over 
het plan als geheel, inclusieve maatregelen expliciet te waarborgen in toekomstige plannen voor De 
Wassenaarse Slag. Dit is niet alleen een investering in toegankelijkheid, maar ook in de leefbaarheid 
en sociale cohesie van onze gemeente. 

Ik vertrouw erop dat u het belang van deze kwestie erkent en hoop op uw steun om deze 
verbeteringen mogelijk te maken. 

Met vriendelijke groet, 

Namens de Federatie Wassenaarse Ouderenorganisaties 


